
 
Täyden valtakirjan varainhoitosopimus / Aktia Varainhoito Oy / Tilannekatsaus 
 
Khall 13.05.2019 § 126  

Valtuusto on kokouksessaan 10.5.2006 § 19 hyväksynyt Pyhäjoen kunnan 
sijoitustoiminnan perusteet. 
 
Pyhäjoen kunnalla on sijoitusvarallisuutta tilanteessa 30.4.2019 noin 7,1 milj. 
euroa. Noin 6,6 milj. euroa on hoidettu täyden valtakirjan varainhoidon 
periaatteella Aktia Varainhoito Oy:n toimesta, sopimus päättyy 18.5.2019.  
 
Aktia Varainhoito Oy:n kanssa on neuvoteltu uudesta täyden valtakirjan 
varainhoitosopimuksesta. 
 
Ehdotus: 
Kunnanhallitus päättää, että se tekee liitteen mukaisen sopimuksen täyden 
valtakirjan varainhoidosta Aktia Varainhoito Oy:n kanssa siten, että sopimus alkaa 
18.5.2019 ja päättyy 18.5.2020. Varainhoitosopimuksen piiriin kuuluu sopimuksen 
tekohetkellä 7.000.000 euroa. 

 
 Päätös:  
 Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 

__________ 
 
 
   
Khall 17.05.2021 § 159  
  

Pyhäjoen kunnalla on toistaiseksi voimassa oleva varainhoitosopimus Aktia 
Varainhoito Oy:n kanssa. Salkun arvo oli 30.4.2021 tilanteessa 7.947.531,97 euroa. 
Salkkuraportti oheismateriaalina 

 
Ehdotus: 
Kunnanhallitus päättää, että Aktia Varainhoito Oy:n sijoitussalkun tuotot 
tuloutetaan päivämäärällä 20.5.2021. Sijoitustoimintaa jatketaan Aktia Varainhoito 
Oy:n kanssa toistaiseksi voimassa olevalla sopimuksella 21.5.2021 pääomalla 
7.800.000 euroa. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 
 
 
Khall 11.03.2024 § 81    
128/02.05.06/2021  

Aktia Varainhoito Oy toimii Pyhäjoen kunnan varainhoitajana ns. täyden 
valtakirjan mallin mukaisesti.  
 
Oheismateriaalina sopimus varainhoidosta ja Pyhäjoen valtuuston hyväksymät 
sijoitustoiminnan periaatteet. 
 
Ehdotus: 



Kunnanhallitus kuulee Aktia Varainhoidon esittelyn Pyhäjoen kunnan 
sijoitustoimintaan liittyen. Esittelijöinä toimivat asiakasvastaava Peter Sandlund ja 
salkunhoitaja Tommi Tähtinen teams-yhteydellä. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
 
- - - - - - - - - - 
Merkittiin, että talous- ja hallintopäällikkö Helena Widnäs ja elinvoimajohtaja 
Tapani Tuominen olivat läsnä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan klo 17.05-
17.30. 
__________ 

 
 


